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za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja radnego 
w sprawie konserwacji kładki na Bystrzycy 

korozja oraz łuszcząca się farba, stanowią zagrożenie dla uż.ytkowników kładki nad 

Bystrzycą, zlokalizowanej na wysokości posesji Romera 41. Chodnik stanowiący dojście do kładki 

zarósł chwastan1i i wymaga oczyszczenia, gdyż będzie ulegał degradacji biologicznej. Zarówno 

kładka jak i chodnik są licznie uczęszczane przez mieszkańców, spacerowiczów i cyklistów z terenu 

całego miasta. 

W celu poprawy bezpieczeństwa oraz estetyki, uprzejmie proszę o zlecenie właści,vym 

służbom prac naprawczych i konserwacyjnych. 
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